
InvitatZIUA:  Buna ziua! Astept intrebarile dumneavoastra!  •• 

Tudor: Buna Ziua. De ce ati decis sa deveniti primarul unei comune? 

InvitatZIUA:  Vazand ca localitatea se degrada, toate lucrurile mergand prost eram dator sa pun 

umarul la schimbarea comunei in bine, mai ales ca m-am simtit pregatit si dornic sa fac acest 

lucru. 

Tudor: De obicei, oamenii speculeaza ca în politică intră oameni bogați care doresc să se 

îmbogățească și mai tare. Cum a fost viața dumneavoastră înainte de a face politică? 

InvitatZIUA:  Am fost un om cu posibilitati financiare peste limita si pastrez acest nivel, in care 

ma simt foarte bine. 

Tudor: Care a fost primul lucru pe care l-ati schimbat radical în comuna Peștera? 

suporter: Veti sprijini si in acest an ca pana acum echipa de fotbal din Pestera? 

InvitatZIUA:  Primul lucru a fost sa schimb imaginea localitatii, in primul rand prin igienizarea 

ei. 

larisa: veti candida pentru functia de presedinte al CJC? daca da, ce veti schimba in judet? 

InvitatZIUA:  Da, bineinteles. 

InvitatZIUA:  Da, voi candida pentru functia de presedinte al CJC si voi schimba totul. In 

primul rand va disparea toata aceasta caracatita politica care se hraneste cu peste 80% din 

bugetul consiliului judetean si acesti bani se vor regasi in bunastarea constantenilor, asa cum este 

normal. 

larisa: sunt si alti primari care sunt gata sa demisioneze din PSD? cine sunt acestia? 

Maria: Credeti ca-si va da demisia si consilierul PPDD? 

InvitatZIUA:  Eu nu pot sa vorbesc in numele colegilor mei, fiecare alege sa face ce este mai 

bine pentru comunitatea sa. 

InvitatZIUA:  Nu este obligat. Fiecare dintre noi este stapanul propriilor decizii. Eu sper, totusi, 

ca va alege sa reprezinte nevoie cetatenilor care l-au ales, in detrimentul minciunii politice, pe 

care e obligat, prin natura functiei politice, s-o propavaduiasca în comuna. 

GIGI: E adevarat ca in comuna Pestera ati plantat perdele forestiere din banii adusi de acasa de 

dumneavoastra si de viceprimar? 

Ioana: Nu stiu daca stiti, in Constanta niciun liceu sau scoala generala nu a beneficiat de vreun 

program european de dezvoltare, pentru reabilitarea acestora. Daca veti ajunge la conducerea 



CJC-ului veti sprijini acet lucru? Sau veti sprijini racordarea scolilor si liceelor la gaze, factura 

RADET pentru caldura fiind una astronomica. 

InvitatZIUA:  Da, e adevarat. Am plantat 4 km de perdea forestiera intre Medgidia si Pestera, pe 

aliniamentul DJ 222 pentru a preintampina blocajul drumului judetean prin inzapezire. 

Anon2267: Se prefigureaza ca sumele din impozitul pe construcţii speciale, care va fi redus de de 

la 1,5% la 1%, vor fi repartizate primăriilor, însă taxa va fi colectată la bugetul de stat, iar 

ulterior va fi stabilit mecanismul de transfer către bugetele locale. Cum comentati acest lucru? Se 

stie ca decizia de anul acesta de a se colecta aceste sume la bugetul de stat a starnit mari 

nemultumiri in randul autoritatilor locale din tot judetul Constanta. 

GIGI: Cand a primit comuna Pestera ultimii bani de la Consiliul Judetean? 

InvitatZIUA:  Nici eu, in comuna Pestera, nu am beneficiat de finantari europene, dar am 

reabilitat toate cele sapte unitati de invatamant, am construit o scoala noua si toate acestea din 

amaratul de buget local pe care il are comuna. Pentru mine, educatia a fost, este si va fi 

prioritatea zero. 

InvitatZIUA:  Cred ca e doar o promisiune, in prag de campanie electorala, in sensul ca sumele 

nu vor ajunge niciodata in bugetele locale. Guvernarea Ponta nu a facut decat sa ne ia din sursele 

de finantare, si asa mici, pe care le aveam la dispozitie. 

InvitatZIUA:  Dupa ani de zile si numeroase luari de pozitie in presa, luna trecuta au fost alocati 

33.000 de lei pentru arierate. In comparatie cu alte localitati, care au primit milioane de euro, 

aceasta suma este o jignire. 

GIGI: Care ar fi primul lucru pe care l-ati schimba in orasul Constanta, daca ati fi primar aici? 

InvitatZIUA:  As reda cetatenilor accesul in Primaria Constanta, institutie care acum este cu 

circuit inchis. 

InvitatZIUA:  In acelasi timp, as deschide localitatea pentru investitori. Cei din urma vor crea 

locuri de munca si, in final, viata cetatenilor se va schimba in bine. 

InvitatZIUA:  Va multumesc pentru tim*cordat si va doresc sa votati, la proximele alegeri, in 

cunostinta de cauza! 


